

# OR-V5

## 手推式洗地机 Hand-push scrubber

OR-V5手推式洗地机集清洗、吸干为一体，快速清洗地面，特别适合瓷砖、大理石、环氧树脂、水泥地等地面的大面积清洗，如工厂、广场、超市、政府、医院、学校、酒店、机场、地铁、码头等场所。工作效率为2300m<sup>2</sup>/h，相当于8个工人的效率。两个月即可返回成本，使得清洁更轻松，从而有助于提高企业形象。

OR-V5 hand pushing scrubber set up as one of washing and sucking dry machine, fast cleaning the ground, especially suitable for ceramic tile, marble, epoxy resin, cement and other large area cleaning, such as factories, square, supermarket, government, hospital, school, hotel, airport, subway, terminals and other places. The cleaning area amounts to 2300 square meters per hour, equivalent to 8 workers efficiency. It can cover the cost within two months, cleaning easier, improve the corporate image.

### 性能特性

- 德国技术，黄金品质，15年生产清洁设备的专业经验，性价比高。
- 智能板控制和触屏按钮操作，工作更简单。
- 智能电路保护设计：启动功能自测试；水完全堵塞保护；刷盘电机保护；短路电路保护；电池指示器和低电池保护。
- 高端智能充电器指令和电路电源保护，以确保电池的稳定性和耐用性。
- 水刮电子自动运动，智能控制。
- 高品质(美国)车轮，自动行走，安静和耐用的机器噪音小于67分贝。确保在办公室区域清洁工作也能安静地照常进行。



### CHARACTERISTICS:

- German technology, golden quality, competitive price, 15 years professional experience in manufacturing cleaning equipments.
- Smart board control and touch-screen button operation make the job easier and simple.
- Intelligent circuit round protection design: start function self-test; water full blockage protection; the brush plate motor protection; short circuit protection; battery indicator and low battery protection.
- The high-end smart charger instructions and circuit power protection designed to ensure that he battery stable and durable.
- The water scraping electronic automatic movements, intelligent control.
- High quality (United States) wheel, automatic walking, quiet and durable machine, and the noise is less than 67db. Ensure cleaning work as usual in the office area.

序号 S/N	项目名称/Item NO.	单位/Unit	参数/Specification
1	刷盘直径 Brush diameter	mm	510
2	刮条长度 Squeegee length	mm	890
3	工作效率 Cleaning efficiency	m <sup>2</sup> /h	2300
4	电池 Battery	V	2 pieces of 12V 145AH
5	行走方式 Walk way	manual/self-propelled	Brush disk drive self-propelled
6	吸水电机 Suction motor	W	450
7	刷盘电机 Brush plate motor	W	600
8	污水箱容量 Sewage tank capacity	L	60
9	净水箱容量 Solution tank capacity	L	55
10	工作时速 Work speed	km/h	5
11	转弯半径 Turning radius	m	0.8
12	最大爬坡能力 Maximum uphill slope	%	25
13	噪音 Noise	db	67
14	尺寸 Dimensions (L*W*H)	mm	1270*600*990

